

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 6. nov. 2023
Tid: 08:15 – 10:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Mathias Lind Høyning
Referent: Håkon Wraa Måge

Tilstede: Håkon Wraa Måge
Thomas B. E. Gundersen
Nora L. L. H. Auberg (via Zoom)
Marina Johansen
Mathias Lind Høyning
Peder Reitbakken
Robert Granlund

Fravær: Gard Møller-Johansen

H23/067 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

- Det var notert feil tidspunkt i andre innkalling til dagens møte. Det var skrevet 16:15-18:00 istedenfor 08:15-10:00 som er riktig tid. Første innkalling var korrekt.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H23/068 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Mathias

- Fikk ikke deltatt på instituttstyre.

DMS v/ Peder

- Machiavelli har hatt fotballkamp med samfunnsøkonomi.

Sekretariat v/ Håkon

- Intet å orientere.

Økonomi v/ Thomas

- Var gaveansvarlig for aktualitetssymposiet.
- Har brukt opp budsjettet for aktualitetssymposiet.

Kommunikasjon v/ Marina

- Har promotert for aktualitetssymposiet.



Arrangementer v/ Nora

- Hadde overordnet ansvar for deltakere til akt.symp.

Arrangementer v/ Peder

- Intet å orientere.

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Gard

- Ikke til stede.

Instituttstyret v/ Robert

- Sendte vara til instituttstyremøte.

Programrådet v/ Nora

- Venter på nytt møte. Neste møte i starten av desember.

H23/069 Evaluering av aktualitetssymposiet

Mathias redegjør:

- Gitt forutsetningene gikk det bra.
- Det var en god rød tråd gjennom arrangementene.
- **Robert:** Foreslår å få første arrangement til å være mer som et åpningsarrangement. Ønsker at det skal være tydeligere hvem som har ansvar på selve arrangementet.
- **Thomas:** Bør starte planleggingen tidlig, dette semesteret satte vi første dato for tidlig.
 - **Marina:** Bør diskutere akt.symp. på første møte og vedta på andre møte. Burde ikke bruke auditorium 1. Promoteringen begynte for sent. Ville se på å bruke penger på promotering til neste gang.
- **Peder:** Foreslår å begynne å planlegge aktualitetssymposiet semesteret før det faktisk skal avholdes.
 - **Robert:** Kan føre til at Fagutvalget mister litt eierskap over "sitt" aktualitetssymposie.
 - **Håkon:** Foreslår at Fagutvalget begynner å planlegge aktualitetssymposiet for semesteret etterpå. Slik at forrige Fagutvalg legger opp tentativ dato og tema og begynner å kontakte deltakere for neste semester.
 - **Marina:** Kan bruke kakedag fredagen i aktualitetssymposiet for å hente inn forslag til neste aktualitetssymposiet. Slik at temaet til neste semester ikke bare bestemmes av Fagutvalget.
 - **Robert:** Foreslår å sette klare frister for når arrangementer skal være ferdig. (F.eks. to uker i forveien).
 - **Thomas:** Foreslår å sette tema og dato aktualitetssymposiet på allmøte.
- **Nora:** Paint and sip gikk bra.
- **Peder:** Å sette svarfrist på mail kan hjelpe. Stand er ganske effektivt.
- **Håkon:** Foreslår å samle alle evalueringene for aktualitetssymposiet i ett dokument.
- **Thomas:** Foreslår å ha en aktualitetssymposie-ansvarlig.
 - **Marina:** Enig. Foreslår å ha arbeidsmøte neste semester og sette dato for dette tidlig. Hvis man går videre med ideen om at man planlegger for neste semesters aktualitetssymposie er dette lettere med en akt.symp-ansvarlig.
 - **Thomas:** Vervet kan kombineres med andre verv i Fagutvalget.



H23/070 Studietur

Mathias redegjør:

- Vi må utlyse til en studieturkomité for våren 2024.
- **Thomas:** Vil slå sammen med Machiavelli. Har pleid å sette av 17 000,- til studietur.
- **Mathias:** Man kan sette ned en komité med mandat. Ikke for mye føringer fra Fagutvalget. Ønsker å vedta mandat for studieturkomiteen på neste møte.

H23/071 Allmøte

Mathias redegjør:

- Ønsker å starte prosessen med å planlegge allmøte.
- Foreslår å sette allmøte når man er tilbake for vårsemesteret.
- Ønsker å ta med evalueringer fra forrige allmøte, for eksempel ekstern ordstyrer og at de som stiller til valg ikke gjennomfører valg. Vi burde også tenke på om vi ønsker å endre vedtektene.
- **Thomas:** Ønsker å ha en opprydning på vedtektene. Foreslår som en sak til et senere møte.
- **Mathias:** Kunne invitert noen fra instituttet til allmøte for å holde innledningen.

H23/072 Eksamenslunsj

Mathias redegjør:

- Vi hadde eksamenslunsj for ett år siden. Ønsker å videreføre dersom vi har midler til det.
- **Thomas:** Skal se på det. Kunne også hatt Lucia.

H23/073 Utdanningsplan for bachelor i statsvitenskap

Håkon redegjør:

- Det har kommet forslag om å bytte plass på SVEXFAC03 og STV1100. Ønsker å høre med Fagutvalget hva vår stilling er.
- **Mathias:** Instituttet virket positiv til å endre i utdanningsplanen da det er mye arbeid å ha tre store innføringsfag på et semester
- **Thomas:** Foreslår å endre plass på EXPHIL03 og STV1100.
- **Robert:** Foreslår å ha EXPHIL03 i første semester, STV1100 i andre og SVEXFAC03 i tredje semester.
 - **Håkon:** Foreslår å ta opp dette som sak til programrådet.



H23/074 Vitebøker

Håkon redegjør:

- Ønsker å høre hva Fagutvalget synes om å ha viteboksløsning for vervene i Fagutvalget for å opprettholde kontinuitet for Fagutvalget.
- **Marina:** Hvis man skal ha en sånn løsning bør den være maks fem sider.
- **Thomas:** Må sørge for at det skal være oppdatert.
- **Robert:** Bør også kunne fungere som et oppslagsverk.
- **Mathias:** Foreslår at alle lager en vitebok til sitt verv.

H23/075 DMS-kalender

Håkon redegjør:

- Ønsker å innføre felles DMS-kalender for å sikre god bruk av soupérådet og lettere promotering av hverandres arrangementer.
- **Thomas:** Foreslår at vi bruker den allerede for november/desember. For å bruke en felleskalender trenger vi en felles kommunikasjonsflate.
- **Marina:** Facebook-gruppe for DMS kan fungere godt. Foreslår å ha en felles DMS-oppstart, ikke bare avslutning.
- **Mathias:** Fint å vite når ting skjer.

H23/066-A Eventuelt (Samarbeidsarrangement med off.adm)

Peder redegjør:

- Off.adm skal invitere diplomater fra Sør-Koreas ambassade til arrangement og lur på om vi vil bli med på det.

H23/066-B Eventuelt (Felleskalender med off.adm.)

Marina redegjør:

- Foreslår å ha felles kalender med off.adm.
- **Håkon:** Foreslår å ta med off.adm. i DMS-felleskalender.
- **Mathias:** Kan høre med leder av programrådet for off.adm. hva de synes.
- **Marina:** Ønsker en samtale om hvordan man bruker 214.
 - **Mathias:** Rommet skal fortrinnsvis bare brukes til Fagutvalgsarbeid.
 - **Marina:** Foreslår at Fagutvalgsrommet ikke kan brukes til kollokvie.

H23/066-C Eventuelt (Støtte til ZP)

Thomas redegjør:

- ZP har søkt om 12 000,-.
- Melder opp som sak til neste uke.
- **Robert:** Kan printe opp færre eksemplarer.
- **Marina:** Ønsker å se et budsjett før vi vedtar noe.
- **Thomas:** Dersom vi gir støtte må vi kunne stille krav til hva pengene brukes til.

Møtet er hevet 10:10.



Med vennlig hilsen,

Mathias Lind Høyning
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Håkon Wraa Måge
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

